
Hvidovre Filmklub 

Ordinær generalforsamling 

Mandag d. 18 oktober 2021 kl. 19.00 

I Kometen, Hvidovrevej 280 

Dagsorden: 

1) Valg af dirigent 
2) Formandens beretning 
3) Regnskab v/kassereren 
4) Fastsættelse af næste års kontingent 
5) Indkomne forslag 

A) gratis filmforevisning, prøveperiode 1 år  
6) Valg af bestyrelsesmedlemmer, på valg er 

Bestyrelsesmedlem: Finn Knigge Sørensen - modtager ikke genvalg 

Bestyrelsesmedlem: Annette Reidl - modtager genvalg 

Formand: Per Andersen - modtager genvalg 

Bestyrelsesmedlem: Leif Steenberg - modtager genvalg 

Nyvalg: 

7) Valg af suppleanter, opstillet er: 

Poul Dudder Larsen - genopstiller ikke 

Vakant 

8) Valg af revisorer, opstillet er: 

Erik Rossing - genopstiller 

Ronnie Bullock - genopstiller 

9) Valg af revisorsuppleant: 

John Mogensen - genopstiller 

10) Evt. 

  



 

Indkomne forslag 

A)  Modtaget fra Ronnie Bullock: 

Mit forslag går ud på, at filmaftener fremover, i en prøveperiode på et regnskabsår, skal være gratis. 
Det eneste, klubbens medlemmer skal betale, er kontingentet på 50kr. 

Begrundelsen er, at klubbens egenkapital/formue i perioden fra 2014 til 2020 er vokset fra 121.000 til 
231.000 kroner. Billetindtægterne har i samme periode svinget mellem 35.000 og 54.000 kroner, det 
gennemsnitlige tal er 44.000 kroner. 

De øvrige indtægts - og udgiftsposter i nævnte periode er nogenlunde stabile, med undtagelse af 
klubbens regnskabs konsulent, som ligger på 10.000kr. 

Efter min mening skulle der være gode mulighed for at nedbringe klubbens formue med et forsvarligt 
underskud, indtil vi nærmer os det tidspunkt, hvor der skal spares op igen, dog helst ikke i samme 
omfang som tidligere. Det giver til gengæld ikke mening, at vores formue kommer andre end os 
medlemmer, der i dag befinder sig her i filmsalen, til gode. Hvorfor skal andre end os få gavn af vores 
penge? 

Jeg vil overlade til bestyrelsen, hvordan man håndhæver den nye, foreslåede ordning og tidspunktet 
for indførelsen. 


